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Miloš Polák

Bartoš vyrazil do protiútoku. „360 milionů chtěli. A teď
jim to svěří zase.“ Česko prý piráty potřebuje

parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Bartos-vyrazil-do-protiutoku-360-milionu-chteli-A-ted-jim-to-sveri-zase-Cesko-
pry-piraty-potrebuje-762338

„Když jsme jako piráti vstupovali do vlády, činili jsme tak s vizí
realizovat náš program tak, jak to jen bude možné,“ začal ze široka
Bartoš na videu, natočeném za kancelářským stolem. „A já osobně
jsem si vzal za úkol pořádně rozjet digitalizaci státní správy a zlepšit
dostupnost bydlení, kdy jedno úzce souvisí s druhým. Digitalizované
stavební řízení totiž významně urychlí výstavbu, včetně rodinných
domů či nájemních bytů. A mým úsilím bylo a je posunout Českou
republiku vpřed,“ rozvíjel myšlenku Bartoš.

Hlavně mu prý šlo o tom, aby měl spolu se všemi občany radost, že
se nám něco povedlo. „A že se nám žije lépe a funguje o něco
pohodlněji.“

Jedním dechem dodal, že Piráti v této oblasti odvedli kus práce.
Zmínil e-doklady i zlepšení služeb Portálu občana, kde je podle
Bartoše přes 600 funkcí.

„Digitalizace stavebního řízení je v mnoha ohledech dost odlišná.
Pojí se s ní totiž miliardový byznys některých firem. Firem
zapojených v Unii ICT firem vedené vlivným člene ODS Zdeňkem
Zajíčkem. Ať už jde o byznys firem, které dopředu počítaly
s předraženými zakázkami na nový systém, které jsem utnul, nebo
byznys bývalého dodavatele původního systému, který měl po léta
pod palcem 80 procent trhu a nechtěl na tom nic měnit,“ zdůraznil
Bartoš.
A právě kvůli tomu, že se snažil rozbít dosavadní systém, začaly
podle Bartoše různé problémy, jejíž cílem bylo zastavit celý projekt,
nebo jeho realizaci alespoň významně ztížit. „Příkladem může být
snaha některých firem vše bloknout a co nejvíc zdržet skrz podání
na antimonopolní úřad,“ vysvětloval Bartoš.
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Původní dodavatel podle Bartoše vyhrožoval, že původní data předá
jen za 360 milionů korun. „A nyní, pouhý den po předání agendy
digitalizace ministrovi dopravy, Kupka oznámil, že otevírá cestu
původnímu dodavateli, který si tak může zachovat tenhle lukrativní
byznys,“ pravil Bartoš.

Bartoš uznal, že spuštění digitálního stavebního řízení provázejí
problémy, ale to prý přiznával vždy, a mrzí ho nastalé obtíže. „Vývoj
žádného takto obřího projektu se nemůže z podstaty věci obejít bez
chyb,“ vysvětloval. „Natož v situaci, kdy jsem zrušil připravený a
dlouhodobý tunel firem napojených na ODS,“ upozorňuje končící
předseda Pirátů. „Odložit projekt zároveň nešlo. Protože bychom tím
ohrozili miliardy pro naši zemi z Evropské unie,“ doplnil.

Bartoš zdůraznil, že situace v systému stavebního řízení se
postupně zlepšuje a že jeho (Bartošovo) odvolání premiérem přišlo
z pohledu končícího člena vlády v okamžiku, kdy se daří problémy
postupně řešit.

https://www.parlamentnilisty.cz/profily/profil.aspx?id=121527
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„Zásadní chybou bylo, že jsem podcenil, co se stane, když ohrozíte
peníze ‚velkých kluků‘ kolem ODS,“ vysvětluje Bartoš ve videu. To,
že sáhl na peníze těmto „velkým klukům“ považuje za zcela správné
a ani v nejmenším toho nelituje.

„Dnes podle mě stojí Česká republika na rozcestí, kdy je návrat ANO
do čela vlády vzhledem k dlouhodobému vývoji podpory veřejnosti
tou nejpravděpodobnější možností. Nás v každém případě nic jiného
než dlouhý pobyt v opozici nečeká. Jsem si nicméně jist, že
svobodná a demokratická Česká republika potřebuje piráty tak, jak
jsou nejsilnější. Jako ty, kteří nahlas upozorňují na nepravosti. Ať už
jde o rozkrádání veřejných financí nebo o oslabování právního
státu,“ vyjádřil sel Bartoš.

A že Česko – podle Bartoše – bude potřebovat piráty ještě silnější.

Psali jsme:

Rajchl burcuje: Pátek a sobota. Češi, volte proti
pětikoalici. Potopte Fialovu bárku
ČSSD: Zbabělý Fiala konečně řekl, vyhoďme je
z kola ven
Kocmanová, Špoták? Kdo to je? Komentátor
rozebral, kdo z Pirátů má na první ligu
Fiala dodal detaily: Bartoš nezvládal. A byla tu
ještě jedna horší věc
Zdroje:

https://t.co/FhWj0ClDmX

https://twitter.com/PiratIvanBartos/status/1839582896694145137?
ref_src=twsrc%5Etfw
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https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Kocmanova-Spotak-Kdo-to-je-Komentator-rozebral-kdo-z-Piratu-ma-na-prvni-ligu-762305
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Fiala-dodal-detaily-Bartos-nezvladal-A-byla-tu-jeste-jedna-horsi-vec-762291
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Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v
jakékoliv výši bankovním převodem na účet:

131-981500247/0100
QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

 Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav vše,
co chcete. Zaregistrujte se ZDE.
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